
Sprawozdanie z Zebrania SKT ’16 działamy! - 25 lutego 2016r.

Dnia 25 lutego na Politechnice Wrocławskiej odbyło się zebranie, w którym
wzięło  udział  25  osób.  Zebranie  zorganizował  Prezes  Klubu  Rafał  Sztandera.
Wśród obecnych byli  i  członkowie Zarządu i  osoby z Klubu z dłuższym jak i  z
krótszym stażem. 

Zebranie rozpoczęło się podsumowaniem roku 2015, które można znaleźć
na  stronie  internetowej  naszego  klubu.  Kolejnym  punktem  zebrania  była
prezentacja  kalendarza  na  rok  2016,  a  dokładniej  na  semestr  letni  roku
akademickiego 2015/2016. Bardzo dużo wydarzeń już znanych jak i nowych się
pojawiło. Wszelkie informację odnośnie wyjazdów są aktualizowane i umieszczane
w  kalendarzu  dostępnym  na  naszej  stronie  i  facebooku.  Jeśli  ktoś  chciałby
zorganizować jakiś wyjazd (niekoniecznie w góry) w pierwszej kolejności powinien
sprawdzić dostępność terminów i zarezerwować go u Rafała, Michała Stalmacha
bądź Bartka Budnika. 

Następnie  ustaliliśmy  termin  spotkania  przed  DAS-em  (3  marca)  oraz
omówiliśmy na czym polega cała impreza. Na 10. marca będziemy się promować
na Dniach Aktywności Studenckiej na Politechnice Wrocławskiej w związku z tym,
każdy  pomysł  promocji  Klubu  jest  mile  widziany.  Informację  o  spotkaniu  i
organizacji oczywiście będą umieszczone na stronie. 

Również omówiono inicjatywę Martyny Fijołek, Festiwal  PodRóżni.  W tym
roku w maju odbędzie się druga edycja festiwalu. Fiołek krótko opowiedziała nam
o  całym  przedsięwzięciu  oraz  zachęciła  do  pomocy  przy  organizacji,
wolontariacie.

Zdjęcie 1: Selfie z krzesła



Jednogłośnie  również  ustaliliśmy  termin  obchodów  10-lecia  Klubu  na
weekend 4-5. czerwca.

Ostatnim  punktem  zebrania  było  omówienie  „problemów”,  które  każdy
mógł wymienić w anonimowej ankiecie na naszym fanpage’u. Przeanalizowaliśmy
każdy z nich i skupiliśmy się na tych, które są dla nas najważniejsze. Padł pomysł
od Borysa, aby zakupić specjalistyczny sprzęt górski (czekany, raki itp.) i zrobić
magazynek z wypożyczaniem tego sprzętu. Myślimy, że ta inicjatywa nie obejdzie
się bez echa i zaangażujemy się, aby ułatwić turystykę w gorszych warunkach.


